(ILUNO) 内布拉斯加州州立大学奥马哈语言预科班
学生出勤规章制度-主要针对F-1&J-1签证的学生
1. 在ILUNO的一个学期内(一学期有两个月) 如果你有15个学时或是更长的旷课记录,你必须要向你的国际留学生导师陈述其个人旷课的理由. 请注意旷课是非常严重的问题, 如果你继续旷课, 这将可能导致你被ILUNO项目开除.你必须要签署一项学前留校察看申明, 证明你了解所有的学生出勤规章制度
 
2. 如果你在ILUNO项目中有35小时或以上的旷课纪录，或者如果你连续两次都不能通过同一门科目，学校将会把你从ILUNO项目中开除，并且你将不能参加下一学期的ILUNO项目，如此，你必须采取以下一些行动：
。你需要尽快和学校的国际留学生导师见面，并讨论以后的计划。
。你同时需要尽快找到另一个语言预科项目（ESL，English As Second Language）. 与此同时你也应该尽快通知你的学校（UNO）的国际留学生导师，你已经被其他语言预科项目录取的时间和你新的学校的地址。并且你必须要在下个ILUNO 开学后的30天内向UNO提出转SEVIS（Student and Exchange Visitor Information System) 纪录的要求.
。同时你也应该继续学习你的ILUNO课程直到该学期结束。如果你不能继续你余下的课程，你的SEVIS纪录可能会被取消。这就意味着你将失去你在美国的合法身份。你与此同时需要立刻离开美国或者申请另一所学校来恢复学籍。
3.如果你在一个ILUNO学期里缺席50个小时或以上的课程，我们将会终止你的SEVIS记录，你必须马上离开美国，或者向另一所学校重新提出申请修复你的记录。
4. 请不要在ILUNO的课时内旅行
。旅行的时间应该在正常的放假期间，或是在每个学期之间的课外业余时间。
。如果你在正常上课时间旅行，那么你的缺席时间将被算作你整体的旷课时间的一部分。
4.如果是有特殊的健康原因或是医疗要求，请你务必提供医生的书面证明给国际留学生导师。书面证明必须解释为何你的医疗过程致使你缺席超过15个学时。只有如此，你才能继续下一个ILUNO的项目。
5. 如果家里有紧急情况你需要回国，在你做出你的旅行计划之前，你必须和你的国际留学生导师商议。
我已经阅读并理解 ILUNO的学生出勤规章
学生名字（请用打印体，保证字迹清晰）我也了解到，如果我在一门考试或课程作业中作弊，或者剽窃他人的材料（在口头展示或者笔头作业中窃用他人的信息，并用作本人原创），我的这门ILUON课程的成绩将会是F。
学生签名
UNO 学生证号
email邮件地址
Teacher/Advisor signature老师/导师签名
日期
2011年12月
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 ILUNO ATTENDANCE POLICY

For Students on F1 and J1 Visas
1. With 15 or more absence hours in one ILUNO session, you must speak to an international student advisor about your absences.  This is a very serious situation and can cause your dismissal from the ILUNO program in the future, if you continue to be absent.  You must sign a probation statement to show that you understand this.

2. If you have 35 or more absence hours in one ILUNO session, we will dismiss you from the ILUNO program. If you fail the same class two times, we will dismiss you from the ILUNO program. You cannot enroll in the next ILUNO session. You must do the following things:

· Meet with a UNO international student advisor.

· Find another ESL program immediately. You must then notify a UNO international student advisor when you have been admitted to the new program and request a SEVIS record transfer within 30 days after the next ILUNO session start date.
· Continue to attend ILUNO classes until the end of the current session. Your SEVIS record may be terminated if you do not continue to attend ILUNO classes. This means that you will be out of status with immigration, and you will have to leave the country immediately or apply for reinstatement at another university.
3. If you have 50 or more absence hours in one ILUNO session, we will terminate your SEVIS record. You will have to leave the US immediately or apply for reinstatement at a new school.

4.  Do not travel during an ILUNO session. 

· Travel should take place during regular vacation times and between sessions.  

· Travel during a session will count as part of your total absence hours.

5. For major medical problems, you must provide an international student advisor with a letter from a doctor.  The letter must explain the reason for all absences in excess of 15 hours in order for you to stay in the ILUNO program for the next session.

6. If you must travel home for a family emergency, you must meet with an international student advisor before making travel plans.

I have read and understand the ILUNO Attendance Policy. I also understand that I will receive a grade of F for an ILUNO class if I cheat on a test or use plagiarized material (information from another source that I present orally and/or in writing as my own original work) for a class assignment or exam in that class.

Student name (Printed) _______________________________________________________________

Student signature ____________________________________________________________________

UNO ID number _____________________   e-mail address ___________________________________

Teacher/Advisor signature _____________________________________   Date___________________
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